
Farmaceuti vyměnili na dva dny táru 
za přednáškový sál – a odnesli si recept 

plný praktických novinek

Těšíme se na viděnou  
na 20. kongresu 

Praktického lékárenství  
17. a 18. dubna 2026  

v Olomouci.

Dynamicky prezentovaná a vtipně pojatá úvodní přednáška 
Aktuality z práva pro farmaceuty v podání právního poradce 
ČLnK Mgr. MUDr. Jaroslava Maršíka jako vždy přilákala 
spoustu účastníků, takže sál byl zaplněn už od rána.

V anketách účastníci oceňovali kromě jiného dobrou orga-
nizaci a příjemné zázemí hotelu Clarion. Při návštěvě stánku 
naší společnosti si pochutnali i na vynikající kávě z oblíbené 
olomoucké kavárny Kafe jak lusk.

Účastníky přivítal prezident kongresu PharmDr. Pavel Grodza, 
který je tradičně „dobrým duchem“ celé této vzdělávací akce 
a svými fundovanými dotazy dokáže rozproudit diskuzi po 
každé přednášce. 

Blok o vybraných tématech z gastroenterologie pro farmaceuty 
připravil předseda České gastroenterologické společnosti doc. 
MUDr. Ilja Tachecí, Ph.D. (vpravo), se svými kolegy. 

Otázek z publika bývá na tomto kongresu vždy hodně a letošek 
nebyl výjimkou. I když jsme poprvé nabídli také možnost ptát 
se přes mobilní aplikaci, většina účastníků si slovo raději vzala 
přímo.

Základní informace o akci
Termín: 11.–12. dubna 2025
Místo konání: 
Clarion Congress Hotel Olomouc
Prezident akce: PharmDr. Pavel Grodza
Počet účastníků: 244

Akci podpořilo 18 partnerů.

Poděkování patří všem partnerům 
za finanční spoluúčast na zajištění akce.

Odborný program
❱  Aktuality z práva pro farmaceuty 
❱ Kardiovaskulární onemocnění 
❱ Racionální léčba infekcí nehojících se ran 
❱ Dobrá rada do vaší lékárny 
❱  Gastroenterologie – aktuality 

pro farmaceuty
❱ Medicamenta nova 
❱ Léčebné konopí 
❱ Pokroky ve farmacii
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Garantka bloku věnovaného preventivní kardiologii prof. 
MUDr. Eliška Sovová, Ph.D., MBA (vlevo), překvapila 
účastníky malým kvízem a hlavně cenou pro vítěze – origi-
nální lékárnickou štantkou z rodinných pokladů. 

Kvůli čerstvým legislativním změnám mimořádně aktuální 
problematiku léčebného konopí poutavě a prakticky přiblížili 
PharmDr. Ing. Alžběta Dorota Dostálová a její kolegové. 

Nejen přednášky v sále dělají kongres kongresem. Mezi 
podstatné důvody, proč má smysl každoročně přijet, patří 
i sdílení novinek a zkušeností v předsálí a velmi příjemná 
atmosféra celé této už tradiční vzdělávací akce. 


